
Protokól nr 17 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Świdwin 

z dnia 06 kwietnia 2021 r. 

Porządek posiedzenia komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Opinia komisji dotycząca skargi na działanie Burmistrza Miasta Świdwin 

3. Opinia komisji dotycząca wniosku mieszkańców o modernizację  ul. 

Brzozowej 

4. Sprawy różne 

5. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

Ad.1 

Posiedzenie komisji odbyło się  w dniu 06 kwietnia br. w sali nr.55 

Urzędu Miasta Świdwin . Przewodniczący Komisji M. Dereń  otworzył  

posiedzenie komisji o godz. 14.00. Na 6 członków komisji obecnych było 4 

radnych. Nieobecni byli radni E,Fryszkowski „ Ł. Paśk 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że liczba obecnych stanowi quorum, obrady są  

więc prawomocne. 

Przewodniczący przywitał  Panią  Przewodniczącą  Rady Miasta Monikę  Stępniak 

Andrzeja Rewińskiego sekretarza Miasta Świdwin „Kierownika Wydziału 

Arkadiusza Kota. 

Ad. 2 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu dokonała analizy 

skargi na działanie Burmistrza Miasta Świdwin. 

- opinia prawna przedstawiona przez Pana Sekretarza Miasta A.Rywinskiego. 



Po przedstawieniu komisji opinii prawnika Urzędu Miasta Świdwin Andrzeja 

Czerniec, i analizie odpowiedzi na skargę  z dnia 15 lutego br. przez Burmistrza 

Miasta Świdwin „komisja stwierdza iż  skarga jest bezzasadna. 

Burmistrz Miasta po otrzymaniu skargi z dnia 15.02.2020 r. na pracowników Urzędu 

Miasta przeprowadził  postępowanie wyjaśniające w niezbędnym zakresie. Istotne 

znaczenie dla oceny postępowania Burmistrza i podwładnych urzędników mają  

również  decyzje z dnia 22.12.2020 r i 23.12.2020 r. o pozwoleniu na wycięcie drzew 

wydane w tej sprawie przez Starostę  Świdwińskiego. Należy również  podkreślić  iż  

Burmistrza Miasta wyciągnął  wnioski po otrzymaniu skargi i podjął  działania aby w 

przyszłości eliminować  wątpliwości w podejmowaniu zgodnych decyzji. 

Ad.3 

Komisja „po analizie wniosku mieszkańców dotyczącego modernizacji ulicy 

Brzozowej „zwraca się  do Pani Przewodniczącej Rady Miasta Świdwin z wnioskiem o 

skierowanie do Pana Burmistrza Miasta Świdwin zapytanie o konsekwencji 

finansowych, dotyczących realizacji przebudowy ulicy Brzozowej. 

Komisja nadmienia, iż  każdorazowe przekroczenie kompetencji do podejmowania 

uchwał  jest traktowane jako istotne naruszenie prawa, skutkujące nieważnością  

uchwały. 

Ad.4 brak 

Przewodniczący posiedzenia M. Dereń  podziękował  Panu Sekretarzowi Miasta za 
uczestnictwo w komisji „ o godz. 15.00 ogłosił  posiedzenie za zakończone. 

Przewodniczący Korni 

Mirosław Dereń  

Załącznik do protokołu. 
1.opiniaprawna. Andrzej Czerniec /adwokat/ 


